
Til AST’s generalforsamling 29.09.2020

Forslag til etablering af flere og mere cykelparkering i gårdene, således der er plads 
til alles cykler, fortrinsvis ved kælderopgangene, for at muliggøre en bibeholdelse af 
de store fællesarealer. 

Vi oplever på daglig basis, at det er vanskeligt, at finde cykelparkering i cykelstativerne i 
gården. De få cykelstativer der er opstillet, er fuldt “bookede” og det resulterer i, at cykler 
parkeres rundt om i gården, men til tider til gene for den generelle “trafik” på stierne, ved 
tøjstativerne, ved kælderopgangene og for gårdmændendes arbejde. Derfor vil det være 
oplagt, at få etableret flere cykelstativer, således det er muligt at parkere i disse. 
Fortrinsvis ved de kælderopgange der ligger ifm. fællesarealer, dvs. mere eller mindre 
flisebelagt omkring, og hvor der endnu ikke er etableret cykelparkering, da der her også er 
megen daglig “trafik”, for os som bruger kælderopgangen som vores primære opgang.

Ved at etablere cykelstativerne, så vidt muligt ved eller omkring kælderopgangene, undgås 
det, at de store fællesarealer ikke inddrages eller indskrænkes. Dette vil medføre at 
fællesarealerne stadig tilgodeser flest mulige andelshavere, samt muligheden for at kunne 
udnytte fællesarealerne uden gene af “henstillede” cykler.

Fordele: Mere organiseret cykelparkering, færre “henstillede” cykler, nemmere brug af 
kælderopgangene da cyklerne ikke er nødsaget til at parkere op af murerne og lignende, 
bedre mulighed for at låse cyklerne fast for at minimere risiko for tyveri. 

Ulemper: Opsatte genstande på fællesarealerne, såsom havemøbler, potter, grille og 
ligende, vil muligvis skulle rykkes, lidt eller anden steds, for at opnå plads til flere 
andelshaveres cykler.

Forslag stillet af,
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